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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde - 29. august 2023 kl. 10:00  

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Jørgen  

Afbud:  Ingen 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Det udsendte referatet godkendtes. 
 

2. Igangsættelse af sæsonen 
Sæsonen var allerede godt i gang med det lige overståede FM for klubhold, 
som første vellykkede arrangement! Jens takkede Jørn og Poul for deres 
deltagelse i afviklingen. 
Der skal spilles en oprykningskamp, da Thomas B.s hold har trukket sig. 
TU-udvalget var godt i gang med planlægning af sæsonens turneringer, og 
en del detaljer blev gennemgået. 

 
3. Opslagene til turneringerne. 

Jens havde en række opslag til diskussion om de sidste detaljer. 
Beata havde haft kontakt med en række klubber omkring datoer for 
Rød Klub, Grøn Mester og havde også rammerne for Vinspecialisten Cup 
(en holdturnering i samarbejde med Distrikt Sydjylland), der forventedes 
afviklet på Bogense Hotel søndag d. 12. november. 
Beata ville kontakte Sus Vang, når detaljerne var på plads. 
 
Poul havde check på sæsonens Vinoble-turnering. 
 
Det aftaltes, at når de sidste detaljer var på plads, blev de færdige 
annonceringer sendt til Jørn, så de kunne blive indlagt på hjemmesiden. 
Charles ville også blive aktiveret, så annonceringerne kom på Facebook og 
blev nævnt i hans nyhedsbrev!   

  
4. Drøftelse af præmier 

Der var enighed om, at der i samtlige turneringer burde være præmie til  
nr. 1 og nr.2. samt til det par (udenfor præmierækken), der forbedrede sit 
handicap mest. I givet fald kunne en 3. præmie blive aktuel. 
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5. Opslag af kvalifikation til Kval Syd 
En kvalifikationsturnering for IMP-par. Jens orienterede om turneringens 
formål og historie, han ville lave et opslag, som Jørn lægger på 
hjemmesiden. 
 

6. Henvendelse fra Ringe 
om samarbejde på distriktsplan om Bridgens dag og undervisning af nye 
kursister. 
Jens orienterede om baggrunden for henvendelsen. Den krævede ikke 
nogen indsats fra distriktet – her og nu. 
 

7. Henvendelse fra Sus Vang om pilotprojekt. 
Jens orienterede også om en henvendelse fra Sus Vang, og deltagelse i et 
pilotprojekt under HB, hvor distriktet skulle understøtte begynderforløb i 
klubberne. 
Bestyrelsen var enig i, at alle medlemmer havde nok at gøre, så det 
aftaltes, at Jens ville meddele Sus, at vi ville være på udkig efter en 
deltager, men ikke selv havde ressourcer på dette tidspunkt. 

 
8. Hvordan med indskud til division 2.  

Distriktet betaler halvdelen for de fynske deltagere, men tilmeldingen med betaling sker på 
DBF's hjemmeside af medlemmerne selv.  

Et par, der havde betalt til forbundet, havde henvendt sig til Beata.  
Poul bekræftede, at distriktet betalte halvdelen af deltagergebyret, og at 
par, der havde indbetalt det fulde gebyr ville få halvdelen refunderet ved 
henvendelse til ham. Beate ville bringe det videre. 

 

9. Eventuelt 
Der var ikke nogen punkter til referat.  
 

10. Næste møde 
Afholdes virtuelt – fredag d. 22. september kl 16:30. 
 

 

Jørgen Olsen 
Referent 


